
      

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 16/06/2020

Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών

Προς: Τον κο Υπουργό Yγείας

ΘΕΜΑ: «Έλλειψη αναισθησιολόγων στο Νοσοκομείο Σερρών»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως  πληροφορούμαστε,  το  Γενικό  Νοσοκομείο  Σερρών  αντιμετωπίζει  προβλήματα
στην διενέργεια των τακτικών χειρουργείων του, λόγω έλλειψης αναισθησιολόγων. Για
τον μήνα Ιούνιο, το Αναισθησιολογικό Τμήμα είναι στελεχωμένο με 3 Αναισθησιολόγους,
αντί  των  12  που  προβλέπει  ο  οργανισμός  του  Νοσοκομείου.  Αντί,  όμως,  για  την
απόσπαση 3 Αναισθησιολόγων από άλλα νοσοκομεία θα καλυφθούν απλά 3 εφημερίες.
Φυσικά,  αυτό  δεν  αναιρεί  το  γεγονός  ότι,  χρειάζεται  άμεσα  η  προκήρυξη
διαδικασίας πρόσληψης μονίμων αναισθησιολόγων, έτσι ώστε η λειτουργία του
Γενικού Νοσοκομείου Σερρών να είναι ασφαλής και όχι ριψοκίνδυνη.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός :

Προτίθεσθε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες, προκειμένου να καλυφθούν άμεσα
οι κενές οργανικές θέσεις με μόνιμους διορισμούς, όσον αφορά στους αναισθησιολόγους
για το Γενικό Νοσοκομείο Σερρών;

Ο ερωτών βουλευτής

Κωνσταντίνος Μπούμπας
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